
 
 
 
 
 
 
 
 
Beograd, 26.02.2010. godine 
 
 

Zapisnik sa 18. sednice Predsedništva Rvačkog saveza Srbije koja je održana 19.02.2010. 
godine u Novom Sadu u prostorijama Sportskog saveza Vojvodine  

sa početkom u 11.00 časova. 
 
 

 Sednici su prisustvovali sledeći članovi Predsedništva: Željko Trajković, Rajko Baltić, 
Ivan Frgić, Dragan Vulešević i Milovan Lakušić. 
 Sednici nisu prisustvovali sledeći članovi Predsedništva: Zoran Sinđić, Rade Marković, 
Zoran Mijić i Tomislav Obradović. 
 Sednici su još prisustvovali: Mladen Kecman, Milorad Dokmanac, Savo Zatezalo, Karolj 
Danji, Slaven Dokmanac i Milan Jelić. 
 Za ovu sednicu Predsedništva predložen je sledeći 
 
 
 

D N E V N I   R E D 
 
 
1. Usvajanje zapisnika sa 16. sednice Predsedništva održane 24.12.2009. godine i  
 zapisnika sa 17. sednice (telefonske) održane 30.12.2009. godine., 
2. Usvajanje finansijskog plana u periodu mart 2010. do marta 2011. godine., 
3. Informacija o organizaciji međunarodnog Memorijala "Ljubomir Ivanović -  
 Gedža"., 
4. Utvrđivanje izmena i dopuna Statuta i pratećih akata Rvačkog saveza Srbije., 
5.  Informacija o aktivnostima Rvačkog saveza Srbije u januaru i februaru 2010.  
 godine., 
6. Razno. 
 
Predloženi dnevni red je usvojen bez dopuna. Pre prelaska na prvu tačku dnevnog reda Ž. 
Trajković je obrazložio spisak od 10 stipendista koje je odobrilo Ministarstvo omladine i sporta 
za 2010. godinu. Naglasio je i pohvalio aktivnost Mladena Kecmana u smislu ostvarivanja prava 
Rvačkog saveza Srbije na još trojicu stipendista.  
 
1. Usvajanje zapisnika sa 16. sednice Predsedništva održane 24.12.2009. godine i  
 zapisnika sa 17. sednice (telefonske) održane 30.12.2009. godine., 
 
Zapisnik sa 16. sednice Predsedništva kao i  zapisnik sa 17. su usvojeni s tim što je Takmičarska 
komisija uputila žalbu na odluke sadržane u zapisniku sa 17. sednice Predsedništva. 
Predsedništvo je odlučilo da će odluke donete na 17. sednici a tiču se delegata na takmičenjima 
važiti do početka ligaškog dela takmičenja 2010. godine. 
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2. Usvajanje finansijskog plana u periodu mart 2010. do marta 2011. godine 
 
M. Kecman je obrazložio predloženi finansijsk plan koji je u skladu sa potpisanim Ugovorom o 
finansiranju Rvačkog saveza Srbije od strane Ministarstva omladine i sporta za 2010. godinu u 
iznosu od 15.690.000,00 dinara. M. Kecman je rekao da su planom obuhvaćeni svi planirani 
troškovi ali i da će se određene stavke rashoda morati biti korigovane zbog nepredviđenih 
troškova. Takođe, finansijski plan će biti promenjen i u skladu sa prilivom sredstava od 
takmičenja u organizaciji naših klubova. Narošito je istakao da je namerno postavio datum ovog 
finansijskog plana jer nam se gotovo uvek dešava da narednu godinu započinjemo bez sredstava 
na računu Saveza ulazeći u problem organizacije priprema, plaćanja računa, honorara i dr. 
Nakon kraće diskusije  
Predsedništvo je donelo odluku da ja predloženi finansijski plan bazni i dobra osnova za dalju 
doradu. S tim u vezi, formirana je komisija u sastavu: Mladen Kecman, Savo Zatezalo i Milorad 
Dokmanac koja ima obavezu da, do sledeće sednice Predsedništva, predloži niovi finansijski 
plan. 
 
3. Informacija o organizaciji međunarodnog Memorijala "Ljubomir Ivanović -  
 Gedža"., 
 
Informaciju o organizaciji predstojećeg međunarodnog Memorijala "Ljubomir Ivanović - Gedža" 
je dao R. Baltić rekavši da je veoma zadovoljan brojnošću prijavljenih reprezentacija za ovo 
takmičenje (15), do sada. Istakao je i hroničan problem u vezi finansiranja ove manifestacije jer 
planirana sredstva još uvek nisu uplaćena. Sama organizacija turnira protiče u najboljem redu uz 
pomoć kancelarije Saveza. 
Informaciju o organizaciji međunarodnog turnira "Ljubomir Ivanović - Gedža" Predsedništvo je 
usvojilo. 
 
4. Utvrđivanje izmena i dopuna Statuta i pratećih akata Rvačkog saveza Srbije., 
 
Po ovoj tački dnevnog reda konačna odluka će biti doneta na sledećoj sednici Predsedništva. 
 
5.  Informacija aktivnostima Rvačkog saveza Srbije u januaru i februaru 2010.  
 godine., 
 
M. Kecman je obrazložio rad kancelarije Saveza u januaru i februaru posebno naglasivši sledeći 
aktivnosti: organizacija priprema u Nacionalnom trening centru na Košutnjaku, gotovo 
svakodnevni kontakti sa Ministarstvom omladine i sporta, Olimpijskim komitetom Srbije i 
Sportskim savezom Srbije, direktan doprinos kancelarije Saveza u iznosu od 2.000,000,00 dinara 
uštede prema Savezu, pomoć u organizaciji Memorijala "Ljubomir Ivanović-Gedža", pomoć u 
organizaciji domaćih pojedinačnih takmičenja, kao i druge aktivnosti. 
Ž. Trajković je rekao da nije bio upoznat sa uplatom Hotelu "Trim" u iznosu od 500.000,00 
dinara na ime troškova priprema sportista iz inostranstva, a koji je odradila kancelarija Saveza o 
čemu postoji potpuna dokumentacija u računovodstvenom servisu Sportskog saveza Srbije. 
M. Dokmanac je obrazložio reprezentativne aktivnosti u januaru i februaru pohvalivši uslove na 
pripremama u Hotelu "Junior" u Brzeći, Kopaonik kao i uslove u Nacionalnom trening centru na 
Košutnjaku. Planiran je odlazak seniorske reprezentacije na Grand prix u Mađarsku, a nastavak 
priprema će biti od 15. do 26.03.2010. godine u Tati, Mađarska i u Nacionalnom trening centru 
na Košutnjaku od 31.03. do 13.04.2010. godine. Što se tiče mlađih uzrasnih kategorija (juniori i 
kadeti) planirano je 5 vikend priprema. 
I. Frgić je rekao da je planiran odlazak na takmičenje u Mađarsku za takmičarke u rvanju za 
žene. 



 
Predsedništvo je usvojilo podnete izveštaje. 
 
6. Razno 
 
 
Po ovoj tački dnevnog reda donete su sledeće odluke: 
 
a) Na osnovu zahteva Rvačkog kluba "Spartak" iz Subotice za finansijsku pomoć od 300.000,00 
dinara na ime pomoći oko organizacije Memorijalnog turnira "Refik Memišević-Brale" 
Predsedništvo je odlučilo da se taj zahtev odbije sa obrazloženjem da Rvački savez Srbije takvu 
vrsu pomoći ne praktikuje., 
b) Predsedništvo podržava pismo koje Savo Zatezalo, kao predsednik Nadzornog odbora, uputio 
sredstvima javnog informisanja u smislu demantija i netačnih tvrdnji koji su se pojavili u štampi, 
a čiji je autor Rajko Tešanović., 
v) Na perdlog S. Zatezala Predsedništvo je donelo odluku da se za sledeću sednicu Predsedništva 
pripreme materijali koji bi sadržali: izveštaje o radu po komisijama Rvačkog saveza Srbije za 
2009.g., predlog zamene pojedinih članova Predsedništva i jednog člana Nadzornog odbora. 
 
Na kraju, K. Danji se zahvalio Predsedništvu i kancelariji Saveza na korektnoj saradnji u 2009. 
godini. Istakao je da je neophodno da na takmičenja na kojima učestvuje više od trojice naših 
reprezentativaca učestvuje i jedan naš sudija. Takođe, veoma mu je žao što neke naše sudije nisu 
uspeli da dobiju višu kategoriji, kao i da je interes Saveza da imamo bar još jednog sudiju I 
kategorije. 
 
 Sednica Predsedništva Rvačkog saveza Srbije je završena u 15:30 časova. 
 
 
 
 
    RVAČKI SAVEZ SRBIJE 
 
 
 
 
 
 
         Zapisnik vodio:              Zapisnik overava: 
Milan Jelić, tehnički sekretar             Željko Trajković, predsednik 
 
 
 


